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PROTOKÓŁ NR XIV/14/2025 

sesji Rady Miejskiej Mikołowa, która odbyła się w dniu 27 maja 2025 roku, 

w sali sesyjnej budynku Urzędu Miasta przy ul. K. Miarki 15 

 

Obrady rozpoczęto o godz. 1600. 

Obecnych 19 radnych (na 21 ogółem).  

 

Proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu sesji nr XIII/13/2025. 

4. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawie: 

a) zmian w budżecie na 2025 rok, 

b) zmian w wieloletniej prognozie finansowej miasta Mikołowa na lata 2025-2046, 

c) udzielenia pomocy finansowej powiatowi mikołowskiemu na rok 2025 (40 000,00 zł),  

d) wykazu kąpielisk na terenie gminy Mikołów,  

e) wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości położonych w Jeleśni,  

f) wyrażenia zgody na nieodpłatne przekazanie na rzecz Skarbu Państwa – Generalnej Dyrekcji 

Dróg Krajowych i Autostrad nieruchomości stanowiących własność gminy Mikołów, 

g) wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości położonej w Mikołowie przy ul. Gliwickiej.   

5. Informacje Przewodniczącej Rady Miejskiej Mikołowa. 

6. Informacje Burmistrza Mikołowa, w tym sprawozdanie z realizacji uchwał. 

7. Interpelacje i zapytania radnych. 

8. Odpowiedzi Burmistrza na interpelacje, zapytania, wnioski. 

9. Wolne głosy.  

 

Do pkt 1  

 

Przewodnicząca RM Katarzyna Syryjczyk-Słomska otworzyła sesję, przywitała: obecnych 

radnych, zastępczynię burmistrza Anetę Esnekier, zastępcę burmistrza Mateusza Handla, 

przedstawicieli jednostek organizacyjnych i pomocniczych, radcę prawnego Annę Matan-Nowicką 

oraz mieszkańców Mikołowa. 

 

Poinformowała, że w dniu dzisiejszym obchodzony jest Dzień Samorządu Terytorialnego. Z tej 

okazji złożyła życzenia i podziękowała wszystkim, którzy na przestrzeni wielu lat przyczynili się do 

rozwoju samorządności jako łączącej mieszkańców wspólnoty. Następnie zaprosiła do wspólnego 

uczczenia minutą ciszy wszystkich samorządowców, których nie ma już wśród nas. Po uczczeniu 

minutą ciszy wszystkich zasłużonych samorządowców zaprezentowała przygotowaną prezentację, 

w której przedstawiła przedstawicieli władz miasta oraz Rady Miejskiej Mikołowa wszystkich 

kadencji od 1990 roku.  

 

Następnie poprosiła na środek Dariusza Gaschiego – prezesa Zarządu Oddziału Powiatowego 

Związku OSP RP w Mikołowie, który korzystając z okazji Dnia Samorządu Terytorialnego 

w imieniu własnym i wszystkich strażaków złożył życzenia i wręczył przewodniczącej RM strażacką 

maskotkę.  

 

Dariusz Gaschi – prezes Zarządu Oddziału Powiatowego Związku OSP RP w Mikołowie 

w imieniu Zarządu odznaczył Srebrnym Medalem Za Zasługi dla Pożarnictwa zastępcę burmistrza 

Mateusza Handla, któremu podziękował za współpracę i utrzymywanie bezpieczeństwa 

przeciwpożarowego na dobrym poziomie. 

 

Zastępca burmistrza Mateusz Handel serdecznie podziękował za wyróżnienie i poinformował, że 

jest to dla niego ogromna motywacja do dalszego działania. 
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Do pkt 2 

 

Przewodnicząca RM Katarzyna Syryjczyk-Słomska odczytała proponowany porządek obrad.  

 

Do porządku obrad nie wniesiono uwag ani zmian. 

 

Porządek obrad został przyjęty przez aklamację.  

 

Do pkt 3 

 

Przewodnicząca RM Katarzyna Syryjczyk-Słomska przedstawiła protokół sesji nr XIII/13/2025 

z dnia 29 kwietnia 2025 roku. Poinformowała, że do protokołu nie wniesiono żadnych uwag ani 

zmian – wobec czego protokół został przyjęty.    

 

Do pkt 4 

 

Przewodnicząca RM Katarzyna Syryjczyk-Słomska kolejno przedstawiła projekty uchwał 

w sprawie:  

 

a) zmian w budżecie na 2025 rok 

 

Przewodnicząca RM Katarzyna Syryjczyk-Słomska poinformowała, że projekt uchwały został 

pozytywnie zaopiniowany przez Komisje: 

- nr 1 ds. Samorządu w głosowaniu: za 6, przeciw 0, wstrzymało się 0, 

- nr 2 ds. Budżetu w głosowaniu: za 3, przeciw 0, wstrzymało się 0, 

- nr 3 ds. Gospodarki Miejskiej i Ochrony Środowiska w głosowaniu: za 6, przeciw 0, wstrzymało 

się 0, 

- nr 6 ds. Społecznych w głosowaniu: za 6, przeciw 0, wstrzymało się 2, 

- nr 7 ds. Kultury, Sportu, Informacji i Promocji w głosowaniu: za 5, przeciw 0, wstrzymało się 0. 

 

Zastępca burmistrza Mateusz Handel zwrócił się z prośbą o wniesienie autopoprawki. 

O szczegółowe przedstawienie poprosił skarbnika miasta Danutę Jasińską-Gdaniec.  

 

Skarbnik miasta Danuta Jasińska-Gdaniec poinformowała, że z uwagi na wybory prezydenckie 

wpłynęły środki, które w trybie pilnym należało przyjąć do budżetu, co zmieniło wielkość dochodu 

ogółem i wielkość dochodów z tytułu dochodów bieżących. Zwróciła się z prośbą o wniesienie 

następujących autopoprawek: 

- dokonać zmian w §2 pkt. 1. „Nadaje się nowe brzmienie § 1: "Ustala się dochody budżetu w kwocie 

355 561 616,01 złotych, w tym dochody bieżące w kwocie 329 769 443,24 złotych”, 

- dokonać zmian w § 2 pkt. 2. „Nadaje się nowe brzmienie §2: Ustala się wydatki budżetu w kwocie 

389 942 854,30 złotych, w tym wydatki bieżące w kwocie 317 577 880,42 złotych”.  

 

Nie wniesiono zapytań ani uwag.  

 

Nastąpiło głosowanie nad przyjęciem ww. uchwały wraz z autopoprawką. 

 

Za przyjęciem głosowało 15 radnych, przeciw 0, wstrzymało się 4.  

Uchwała nr XIV/153/2025 została podjęta większością głosów. 

 

b) zmian w wieloletniej prognozie finansowej miasta Mikołowa na lata 2025-2046  

 

Przewodnicząca RM Katarzyna Syryjczyk-Słomska poinformowała, że projekt uchwały został 

pozytywnie zaopiniowany przez Komisję nr 2 ds. Budżetu w głosowaniu: za 3, przeciw 0, wstrzymało 

się 0. 
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Zastępca burmistrza Mateusz Handel zwrócił się z prośbą o wniesienie autopoprawki. 

O szczegółowe przedstawienie poprosił skarbnika miasta Danutę Jasińską-Gdaniec. 

 

Skarbnik miasta Danuta Jasińska-Gdaniec poinformowała, że zmiany wprowadzone w uchwale 

dotyczącej zmian w budżecie na 2025 rok wpłynęły na zmiany w części opisowej wieloletniej 

prognozy finansowej, w załączniku nr 1 w kolumnie 1, 1.1 oraz 1.1.4 oraz w kolumnach 2 i 2.2. 

Zmianie uległa również część opisowa w załączniku nr 3, w związku z czym prosi o wymianę druku.  

 

Nie wniesiono zapytań ani uwag. 

 

Nastąpiło głosowanie nad przyjęciem ww. uchwały wraz z autopoprawką.  

 

Za przyjęciem głosowało 15 radnych, przeciw 0, wstrzymało się 4.  

Uchwała nr XIV/154/2025 została podjęta większością głosów. 

 

c) udzielenia pomocy finansowej powiatowi mikołowskiemu na rok 2025 (40 000,00 zł) 

 

Przewodnicząca RM Katarzyna Syryjczyk-Słomska poinformowała, że projekt uchwały został 

pozytywnie zaopiniowany przez Komisje: 

- nr 2 ds. Budżetu w głosowaniu: za 3, przeciw 0, wstrzymało się 0, 

- nr 3 ds. Gospodarki Miejskiej i Ochrony Środowiska w głosowaniu: za 6, przeciw 0, wstrzymało 

się 0. 

 

Nastąpiła dyskusja, w której udział wzięli: radna Stanisława Hajduk-Bies, zastępca burmistrza 

Mateusz Handel, radna Anna Chrapek-Budacz oraz wiceprzewodniczący RM Łukasz Ryguła.  

 

W trakcie dyskusji m.in.:  

 

Radna Stanisława Hajduk-Bies zwróciła się z pytaniem, czy wiadomo jak konkretnie będzie 

wyglądał przebieg prac remontowych ulicy Żwirki i Wigury. 

 

Zastępca burmistrza Mateusz Handel poinformował, że na ten moment nie ma szczegółów w tej 

sprawie, ponieważ jest to jedynie zabezpieczenie środków na przygotowanie projektu, a gotowe 

koncepcje pojawią się dopiero w trakcie projektowania. Przypomniał, że remont ma obejmować 

odcinek od ul. K. Miarki do ul. Fabrycznej, z uwzględnieniem tarczy skrzyżowania, które jest 

newralgicznym miejscem w mieście.  

 

Radna Stanisława Hajduk-Bies zapytała, czy władze miasta są w stanie zagwarantować, aby 

miejsca parkingowe, które obecnie znajdują się na ul. Żwirki i Wigury zostały zachowane, ponieważ 

w tej okolicy zdecydowanie ich brakuje.  

 

Zastępca burmistrza Mateusz Handel odpowiedział, że na ten moment nie jest w stanie niczego 

zagwarantować. Podkreślił, że nie jest to łatwe zadanie, aby pogodzić budowę ciągu pieszo-

rowerowego z miejscami parkingowymi na ul. Żwirki i Wigury. Zapewnił, że postarają się, aby ciąg 

był jak najbardziej funkcjonalny.  

 

Radna Anna Chrapek-Budacz w nawiązaniu do budowy ścieżki rowerowej na ul. Żwirki i Wigury 

zaproponowała, aby z uwagi na ograniczoną ilość miejsca w okolicy przebiegała ona przez park 

w Mikołowie. Dodała, że informacje odnośnie jej budowy są sprzeczne, ponieważ burmistrz na 

profilu „Mikołów bez barier” odpowiedział, że nie będzie ona budowana. 

 

Zastępca burmistrza Mateusz Handel odpowiedział, że nie można niczego gwarantować, ponieważ 

nie został jeszcze wybrany projektant, dlatego nie wiadomo jakie będą główne założenia projektu.  
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Wiceprzewodniczący RM Łukasz Ryguła zwrócił się z prośbą, aby przy projektowaniu ciągów 

pieszo-rowerowych zwrócić szczególną uwagę na bezpieczeństwo, które jest priorytetem. Odniósł 

się do propozycji radnej Anny Chrapek-Budacz twierdząc, że przebieg drogi rowerowej przez park 

nie jest najlepszym pomysłem.  

 

Wobec braku dalszych głosów w dyskusji nastąpiło głosowanie nad przyjęciem ww. uchwały. 

 

Za przyjęciem głosowało 19 radnych, przeciw 0, wstrzymało się 0.  

Uchwała nr XIV/155/2025 została podjęta jednogłośnie. 

 

d) wykazu kąpielisk na terenie gminy Mikołów 

 

Przewodnicząca RM Katarzyna Syryjczyk-Słomska poinformowała, że projekt uchwały został 

pozytywnie zaopiniowany przez Komisję nr 3 ds. Gospodarki Miejskiej i Ochrony Środowiska 

w głosowaniu: za 6, przeciw 0, wstrzymało się 0.  

 

Nie wniesiono zapytań ani uwag. 

 

Nastąpiło głosowanie nad przyjęciem ww. uchwały.  

 

Za przyjęciem głosowało 19 radnych, przeciw 0, wstrzymało się 0.  

Uchwała nr XIV/156/2025 została podjęta jednogłośnie. 

 

e) wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości położonych w Jeleśni  

 

Przewodnicząca RM Katarzyna Syryjczyk-Słomska poinformowała, że projekt uchwały został 

pozytywnie zaopiniowany przez Komisję nr 4 ds. Rozwoju Miasta w głosowaniu: za 5, przeciw 0, 

wstrzymało się 0. 

 

Nie wniesiono zapytań ani uwag. 

 

Nastąpiło głosowanie nad przyjęciem ww. uchwały.  

 

Za przyjęciem głosowało 15 radnych, przeciw 0, wstrzymało się 4. 

Uchwała nr XIV/157/2025 została podjęta większością głosów. 

 

f) wyrażenia zgody na nieodpłatne przekazanie na rzecz Skarbu Państwa – Generalnej 

Dyrekcji Dróg Krajowych i Autostrad nieruchomości stanowiących własność gminy 

Mikołów 

 

Przewodnicząca RM Katarzyna Syryjczyk-Słomska poinformowała, że projekt uchwały został 

pozytywnie zaopiniowany przez Komisję nr 4 ds. Rozwoju Miasta w głosowaniu: za 5, przeciw 0, 

wstrzymało się 0. 

 

Nie wniesiono zapytań ani uwag. 

 

Nastąpiło głosowanie nad przyjęciem ww. uchwały.  

 

Za przyjęciem głosowało 19 radnych, przeciw 0, wstrzymało się 0. 

Uchwała nr XIV/158/2025 została podjęta jednogłośnie. 

 

g) wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości położonej w Mikołowie przy ul. Gliwickiej 
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Przewodnicząca RM Katarzyna Syryjczyk-Słomska poinformowała, że projekt uchwały został 

pozytywnie zaopiniowany przez Komisję nr 4 ds. Rozwoju Miasta w głosowaniu: za 5, przeciw 0, 

wstrzymało się 0. 

 

Nastąpiła dyskusja, w której udział wzięli: radna Stanisława Hajduk-Bies oraz zastępca burmistrza 

Mateusz Handel.  

 

W trakcie dyskusji m.in.:  

 

Radna Stanisława Hajduk-Bies poruszyła temat braku mieszkań chronionych i treningowych 

w Mikołowie. Nawiązując do propozycji sprzedaży nieruchomości przy ul. Gliwickiej, zasugerowała, 

że budynek mógłby zostać przeznaczony na tego typu mieszkania. Zapytała, czy taka możliwość była 

wcześniej rozważana. 

 

Zastępca burmistrza Mateusz Handel zgodził się, że w mieście istnieje potrzeba mieszkań 

chronionych i treningowych. Poinformował jednak, że nieruchomość przy ul. Gliwickiej nie nadaje 

się do takiego przeznaczenia, ponieważ remont byłby trudny do zrealizowania. Uważa, że znacznie 

łatwiej jest zaprojektować taki budynek od podstaw. 

 

Wobec braku dalszych głosów w dyskusji nastąpiło głosowanie nad przyjęciem ww. uchwały.  

 

Za przyjęciem głosowało 18 radnych, przeciw 0, wstrzymał się 1. 

Uchwała nr XIV/159/2025 została podjęta większością głosów.  

 

Do pkt 5  

 

Przewodnicząca RM Katarzyna Syryjczyk przekazała, że we wskazanym terminie wpłynęły 

oświadczenia majątkowe wszystkich radnych, które są sprawdzone. Następnie poinformowała, że do 

Rady Miejskiej Mikołowa wpłynęły również: 

- sprawozdanie z działalności Centrum Usług Społecznych w Mikołowie za 2024 rok wraz 

z potrzebami w zakresie pomocy społecznej,  

- ocena zasobów pomocy społecznej Centrum Usług Społecznych w Mikołowie za 2024 rok dla 

gminy Mikołów,  

- sprawozdanie Centrum Usług Społecznych w Mikołowie z realizacji Gminnego Programu 

Przeciwdziałania Przemocy Domowej i Ochrony Osób Doznających Przemocy Domowej w Gminie 

Mikołów na lata 2024-2028,  

- wyrok Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w Gliwicach z dnia 16 kwietnia 2025 r. w sprawie 

skargi na uchwałę Rady Miejskiej Mikołowa nr XI/253/2015 w przedmiocie miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego,  

- wyrok Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w Gliwicach z dnia 29 stycznia 2025 r. w sprawie 

skargi na uchwałę Rady Miejskiej Mikołowa nr LXXIX/821/2024 w przedmiocie ustalenia 

maksymalnej liczby zezwoleń na sprzedaż napojów alkoholowych na terenie gminy,  

- uchwała nr XVI/147/2025 Rady Miejskiej w Tarnowskich Górach z dnia 30 kwietnia 2025 r. 

w sprawie poparcia apelu Rady Miasta Rybnika wyrażonego w formie uchwały nr 69/VI/2024 r. 

z dnia 26 września 2024 r.,  

- uchwała nr XIV/138/2025 Rady Powiatu Tarnogórskiego z dnia 29 kwietnia 2025 r. w sprawie 

sprzeciwu wobec relokacji nielegalnych imigrantów na terenie powiatu tarnogórskiego w ramach 

tzw. „Paktu Migracyjnego”,  

- uchwała nr XII/76/2024 Rady Gminy Bolesław z dnia 30 grudnia 2024 r. w sprawie: wystąpienia 

z apelem do Ministerstwa Rolnictwa i Rozwoju Wsi oraz Ministerstwa Klimatu i Środowiska 

o podjęcie działań zmierzających do zmian legislacyjnych mających na celu rozwiązanie problemu 

zwiększającej się populacji dzików.  
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Do pkt 6  

 

Zastępca Burmistrza Mikołowa Mateusz Handel poinformował, że:  

- sprawozdanie z realizacji uchwał przedłożył i znajduje się w materiałach, 

- wszystkie szczegółowe informacje odnośnie okresu międzysesyjnego zostały zawarte 

w comiesięcznym informatorze, który został przesłany do wiadomości. Zachęcił do zapoznania się 

z nim, 

- została podpisana umowa na wybudowanie dwóch bloków na ul. Waryńskiego, w których 

znajdować ma się 75 dwu i trzy-pokojowych mieszkań komunalnych, których aktualnie w mieście 

brakuje. Dodał, że czas realizacji zadania to ok. 30 miesięcy, a łączny kosz inwestycji wyniesie 

prawie 30 milionów złotych, z czego ponad 23 miliony złotych to dofinansowanie zewnętrzne, które 

udało się pozyskać w zeszłym roku. Poinformował, że teren na rogu ul. Kolejowej i ul. Waryńskiego 

zostanie zrównany i przeznaczony na miejsca parkingowe dla osób przyjeżdżających do szpitala, 

na ok. 60 samochodów, 

- w ramach przebudowy Drogi Wojewódzkiej 928 skrzyżowanie ul. Bielskiej z ul. Krakowską będzie 

nieprzejezdne przez około trzy miesięce. Dodał, że prace wykonywane będą w trakcie wakacji 

i najprawdopodobniej rozpoczną się po 15 czerwca. Podsumował, że jest to ważna inwestycja, 

ponieważ poprawa bezpieczeństwa na tym skrzyżowaniu jest dla miasta priorytetem, 

- zakończone zostały wszystkie przetargi, jeżeli chodzi o inwestycje znajdujące się w załączniku 

inwestycyjnym. Dodał, że kilka było problematycznych, ponieważ pojawiły się odwołania, 

- z okazji obchodów Dnia Samorządu Terytorialnego w imieniu burmistrza podziękował wszystkim 

za współpracę na rzecz miasta w ciągu ostatniego roku i w trakcie poprzednich kadencji. Uważa, 

że w Mikołowie, pomimo polaryzacji, współpraca działa naprawdę bardzo dobrze. 

 

Do pkt 7 

 

Przewodnicząca RM Katarzyna Syryjczyk-Słomska poinformowała, że w okresie 

międzysesyjnym do Biura Rady wpłynęły: 

- prośba klubu radnych Mikołów-Mój Wybór z dnia 11 maja 2025 r. o uzupełnienie odpowiedzi 

Burmistrza Mikołowa na interpelację z dnia 29 kwietnia 2025 r. w sprawie przygotowania Planu 

Ogólnego oraz harmonogramu prac nad zmianami Miejscowego Planu Zagospodarowania 

Przestrzennego, 

- interpelacja radnego Remigiusza Kusia z dnia 26 maja 2025 r. w sprawie możliwości wykonania 

sięgaczy wodnokanalizacyjnych przy boisku „Strażak Mikołów”. 

 

Do pkt 8  

 

Przewodnicząca RM Katarzyna Syryjczyk-Słomska poinformowała, że do Rady Miejskiej 

Mikołowa wpłynęły:  

- informacja z dnia 7 maja 2025 r. o przekazaniu do Generalnej Dyrekcji Dróg Krajowych i Autostrad 

interpelacji radnej Doroty Pytel w sprawie dewastacji ekranów akustycznych na DK81 w Mikołowie-

Kamionce, 

- odpowiedź Generalnej Dyrekcji Dróg Krajowych i Autostrad z dnia 22 maja 2025 r. na interpelację 

radnej Doroty Pytel w sprawie dewastacji ekranów akustycznych na DK81 w Mikołowie-Kamionce,  

- odpowiedź burmistrza Stanisława Piechuli z dnia 7 maja 2025 r. na interpelację klubu radnych 

Mikołów-Mój Wybór w sprawie przygotowania Planu Ogólnego oraz harmonogramu prac nad 

zmianami MPZP,  

- uzupełnienie odpowiedzi burmistrza Stanisława Piechuli z dnia 14 maja 2025 r. na interpelację 

klubu radnych Mikołów-Mój Wybór w sprawie przygotowania Planu Ogólnego oraz harmonogramu 

prac nad zmianami MPZP, 

- odpowiedź burmistrza Stanisława Piechuli z dnia 16 maja 2025 r. na wniosek radnej Stanisławy 

Hajduk-Bies z sesji Rady Miejskiej Mikołowa z dnia 29 kwietnia 2025 r. w sprawie zasadności 

umiejscowienia separatora ruchu na ul. Katowickiej w rejonie ronda z ul. św. Wojciecha,  
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- odpowiedź burmistrza Stanisława Piechuli z dnia 16 maja 2025 r. na wniosek radnej Anny Chrapek-

Budacz z sesji Rady Miejskiej Mikołowa z dnia 29 kwietnia 2025 r. w sprawie pozostałości po kiosku 

Ruchu na chodniku przy Placu Synagogi, 

- odpowiedź burmistrza Stanisława Piechuli z dnia 16 maja 2025 r. na wniosek radnej Doroty Pytel 

z sesji Rady Miejskiej Mikołowa z dnia 29 kwietnia 2025 r. w sprawie remontu nawierzchni 

ul. Czereśniowej i ul. Plebiscytowej, 

- odpowiedź burmistrza Stanisława Piechuli z dnia 16 maja 2025 r. na wniosek mieszkańca Mikołowa 

Marcina Kałuży z sesji Rady Miejskiej Mikołowa z dnia 29 kwietnia 2025 r. w sprawie powołania 

Zespołu ds. Infrastruktury Rowerowej, 

- odpowiedź burmistrza Stanisława Piechuli z dnia 20 maja 2025 r. na wniosek radnej Anny Chrapek-

Budacz z sesji Rady Miejskiej Mikołowa z dnia 29 kwietnia 2025 r. w sprawie płytkiej eksploatacji 

węgla kamiennego, 

- odpowiedź burmistrza Stanisława Piechuli z dnia 23 maja 2025 r. na wniosek radnego Stanisława 

Gryzło z sesji Rady Miejskiej Mikołowa z dnia 29 kwietnia 2025 r. w sprawie drożności schronów 

znajdujących się na os. A. Mickiewicza oraz na ul. Żwirki i Wigury,  

- odpowiedź Zakładu Usług Komunalnych z dnia 27 maja 2025 r. na wniosek radnego Remigiusza 

Kusia z dnia 18 marca 2025 r. w sprawie renowacji tablic ogłoszeniowych na terenie Sołectw, 

Dzielnicy oraz Centrum Miasta. 

 

Radny Andrzej Ruśkowski w nawiązaniu do dwóch odpowiedzi Burmistrza Mikołowa na 

interpelację z dnia 29 kwietnia 2025 r. w sprawie przygotowania Planu Ogólnego oraz harmonogramu 

prac nad zmianami MPZP oraz prośby o uzupełnienie odpowiedzi na przedmiotową interpelację 

z dnia 11 maja 2025 r., zwrócił się do Burmistrza Mikołowa z prośbą o ponowne odniesienie się 

do sprawy i udzielenie odpowiedzi na pytania zawarte w pismach. 

 

Radna Dorota Pytel w nawiązaniu do odpowiedzi udzielonej przez Generalną Dyrekcję Dróg 

Krajowych i Autostrad na jej interpelację z dnia 29 kwietnia 2025 r. w sprawie ekranów akustycznych 

zlokalizowanych wzdłuż DK81 w Mikołowie-Kamionce, zwróciła się z prośbą do Burmistrza 

Mikołowa o przekazanie GDDKiA jej propozycji na rozwiązanie tego problemu, mianowicie aby 

wzdłuż ekranów akustycznych zrobić nasadzenia, np. bluszczu, które zasłonią zdewastowane ekrany 

i poprawią estetykę miasta. 

 

Zastępca burmistrza Mateusz Handel uważa, że to dobry pomysł, który z pewnością poprawi 

estetykę miasta. Zadeklarował, że jeżeli Generalna Dyrekcja Dróg Krajowych i Autostrad wyrazi 

zgodę na zaproponowane rozwiązanie to chętnie pomoże bądź nawet przejmie wykonanie zadnia. 

 

Do pkt 9  

 

Radna Anna Chrapek-Budacz w nawiązaniu do informacji przekazanych przez Burmistrza 

Mikołowa na posiedzeniu Komisji RM nr 6 ds. Społecznych w sprawie konieczności każdorazowego 

zgłaszania miejsc, gdzie jest potrzeba przycięcia gałęzi, zwróciła się do Burmistrza Mikołowa 

z prośbą, aby w Mikołowie odbywało się planowe przycinanie gałęzi drzew oraz krzewów 

rosnących wzdłuż ciągów pieszych. Stwierdziła, że zwisające zbyt nisko gałęzie przeszkadzają 

pieszym i pogarszają widoczność przy wyjazdach np. z ul. Stolarskiej oraz os. A. Mickiewicza. 

Stwierdziła, że nie każdy mieszkaniec wie, że należy i ma możliwość zgłaszania takich sytuacji, tak 

jak poinformował burmistrz, poprzez stronę na Facebooku „Mikołów – zgłoś usterkę”. Wyjaśniła, iż 

według niej takie przeglądy i przycinanie gałęzi powinno być przeprowadzane planowo według 

ustalonego harmonogramu, biorąc pod uwagę perspektywę pieszych, jak i kierowców, 

 

Radny Stanisław Gryzło podziękował za przycięcie drzew na ulicy Żwirki i Wigury oraz władzom 

miasta i Zakładowi Inżynierii Miejskiej w Mikołowie za kontynuację okresu grzewczego. Następnie: 

- zwrócił się do Burmistrza Mikołowa z prośbą o wyjaśnienie przyczyny przerwy w dostawie 

energii cieplnej dostarczanej przez firmę Calor Sp. z o.o. do budynku na ul. Rymera 1A, 
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- w imieniu mieszkańców ul. Stara Droga zwrócił się do Burmistrza Mikołowa z prośbą 

o wyjaśnienie przyczyny zamiany znaku ograniczającego wjazd w ulicę boczną, w pobliżu bloków 

pojazdów powyżej 3,5 tony na powyżej 5 ton. 

 

Radna Stanisława Hajduk-Bies w imieniu mieszkańców ul. Krakowskiej zwróciła się 

do Burmistrza Mikołowa z prośbą o stworzenie na wysokości bloków przy ul. Krakowskiej 

przystanku na żądanie. Przypomniała, że w tej okolicy zlikwidowano linię autobusową 

i mieszkańcom został tylko jeden autobus, a odcinek ten jest daleko od centrum, w dodatku pod 

górkę, i starsi mieszkańcy mają trudności w pokonaniu tej drogi na piechotę. Zaproponowała, aby 

w przypadku, gdyby nie było możliwości stworzenia w tym miejscu przystanku na żądanie, 

zamontować wzdłuż ul. Krakowskiej ławeczki, na których mieszkańcy będą mogli odpocząć. 

 

Zastępca burmistrza Mateusz Handel poinformował, że w tej sprawie decyzja jest odmowna, 

ponieważ wpływ ma na nią wiele czynników. Zadeklarował, że temat montażu ławeczek wzdłuż ulicy 

Krakowskiej bierze na swoją odpowiedzialność.  

 

Radna Dorota Pytel przypomniała, że we wrześniu 2024 roku klub radnych Mikołów - Mój Wybór 

złożył interpelację w sprawie liczników do celów ogrodowych. Zwróciła się do Burmistrza 

Mikołów z zapytaniem, czy informowanie mieszkańców o wygasaniu legalizacji podliczników 

odbywa się poprzez kontakt SMS-owy lub korespondencję pisemną, czyli zgodnie z wcześniejszymi 

ustaleniami? Korzystając z okazji zaprosiła wszystkich na wspólne świętowanie obchodów dnia 

Kamionki, które odbędzie się w dniu 7 czerwca 2025 r.  

 

Radna Barbara Wilkoszyńska w imieniu rodziców uczniów Szkoły Podstawowej nr 10 

w Mikołowie, zwróciła się do Burmistrza Mikołowa z pytaniem dotyczącym planowanego remontu. 

Zapytała, kiedy rozpoczną się prace oraz jaki jest szczegółowy harmonogram. 

 

Zastępca burmistrza Mateusz Handel poinformował, że projekt remontu obejmuje cały budynek, 

jednak istnieje możliwość realizacji prac etapami. Obecnie priorytetem jest remont kuchni, ponieważ 

w budynku Szkoły Podstawowej nr 10 funkcjonują również przedszkole i żłobek, a zapewnienie 

wyżywienia dzieciom i młodzieży jest niezbędne. Dodał, że kolejnym istotnym etapem będzie remont 

dachu, a następnie budowa zatoczek parkingowych od ul. Słowackiego.  

 

Radna Anna Rocznik zwróciła się do Burmistrza Mikołowa z prośbą o rozeznanie możliwości 

montażu na trenie Mikołowa poidełek z bieżącą wodą pitną. Zaproponowała, aby takie poidełka 

pojawiły się w miejscach aktywności oraz miejscach uczęszczanych przez mieszkańców w okresie 

letnim. 

 

Radna Anna Chrapek Budacz w nawiązaniu do prośby radnej Stanisławy Hajduk-Bies w sprawie 

przystanku na żądanie na ul. Krakowskiej oraz wypowiedzi zastępcy burmistrza Mateusza Handla, 

poinformowała, że temat ten już poruszała na posiedzeniu Komisji RM nr 6 ds. Społecznych. 

Przypomniała, że w marcu tego roku otrzymała informację, że jest zgoda na utworzenie na tym 

odcinku przystanku na żądanie, natomiast z uwagi na potrzebę sporządzenia projektu przystanku, 

zadanie zostanie wykonane końcem roku 2025. Zapytała, czy coś się w tej sprawie zmieniło? Czy 

jednak przy przebudowie wyjazdu z ul. Bielskiej nadal będzie możliwość postawienia przystanku? 

 

Przewodnicząca RM Katarzyna Syryjczyk-Słomska podziękowała wszystkim, którzy byli 

zaangażowani w kolejną edycję wydarzenia „kobieta na medal”. Poinformowała, że w tym roku 

bohaterką została 11-letnia mikołowianka Hania, dla której zebrano ponad 12 tysięcy złotych. 

Podsumowała, że wydarzenie jest świetnym przykładem tego jak działa wspólnota oraz że żadne 

różnice nie są przeszkodą, gdy działa się w jednym, wspólnym celu.  
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Radna Aneta Stelmach w nawiązaniu do wypowiedzi przewodniczącej RM poinformowała, że na 

prowadzonym przez nią bazarku charytatywnym do poniedziałku trwają licytacje, z których dochód 

zostanie przeznaczony na rzecz 11-letniej Hani. Serdecznie zachęciła do udziału w licytacjach. 

 

Radny Józef Kurtycz zwrócił się do Burmistrza Mikołowa z prośbą o interwencję służb miejskich 

w sprawie zdewastowanego samochodu, który od ponad roku znajduje się na parkingu przy sklepie 

„Żabka” na ul. Młyńskiej. Poinformował, że pojazd jest niesprawny (nie posiada powietrza 

w oponach, bocznych lusterek ani tylnej tablicy rejestracyjnej) i zajmuje miejsce parkingowe, których 

w tym rejonie brakuje. 

 

Następnie z uwagi na brak dalszych zgłoszeń i wyczerpanie porządku obrad przewodnicząca RM 

Katarzyna Syryjczyk-Słomska podziękowała za udział w obradach i zamknęła sesję Rady Miejskiej 

Mikołowa. 

 

Obrady zakończono o godz. 1714. 

 

Informacja: 

 

Zgodnie z § 33 ust. 2 Statutu Miasta Mikołowa do protokołów z sesji Rady Miejskiej Mikołowa 

dołącza się nagranie z przebiegu obrad. Nagranie znajduje się również na stronie internetowej  

– link: https://esesja.tv/transmisje_z_obrad/141/rada-miejska-mikolowa.htm 

 

Protokołowały:  

 Przewodnicząca 

Paulina Bugdol Rady Miejskiej Mikołowa 

 

Katarzyna Pustułka Katarzyna Syryjczyk-Słomska 

https://esesja.tv/transmisje_z_obrad/141/rada-miejska-mikolowa.htm

